
PROTOKÓŁ  NR XXXIII/2017
XXXIII  SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  SUPRAŚLU

w dniu 22 czerwca 2017 r.

     XXXIII sesja Rady Miejskiej odbyła się w Urzędzie Miejskim w Supraślu. Otworzyła ją  o
godz.1500  Przewodnicząca Rady Pani Monika Suszczyńska. Stwierdziła, że na stan 15 radnych w
sesji uczestniczy 13, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały.
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
         Lista obecności stanowi załącznik  nr 1 do protokołu.
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Monika Suszczyńska – przedstawiła propozycję porządku dziennego,
Ludmiła Sawicka –  stwierdziła, że w związku z tym, że opublikowany został wyrok Trybunału

Konstytucyjnego  uchylający  rozporządzenie  w  sprawie  utworzenia  gminy
Szczawa  i  gminy  Grabówka,  stanowisko  części  radnych  jest  takie,  że
obowiązuje rozporządzenie z lipca 2015 r.

-    czyli  gmina  Grabówka  i  nowa  gmina  Supraśl  powstały,  tylko  nie  mają
organów do pełnienia swoich funkcji,

-  wyrok został opublikowany 12 czerwca i liczyli na to, że do sesji ta sprawa
zostanie  wyjaśniona  przez  naczelne  organy  władzy  państwowej  i  dzisiaj
będzie wyjaśnione na jakiej podstawie Rada może obradować i czy w ogóle
może obradować,

-    w związku z powyższym w imieniu Grupy Inicjatywnej  i  części  radnych
składa na ręce Pani Przewodniczącej pismo (zał.  nr 2)  przypominające,  że
powinniśmy działać zgodnie z prawem,

-   poprosiła Panią Przewodniczącą aby przed rozpoczęciem sesji radni otrzymali
na piśmie opinię prawną czy Rada Miejska może podejmować uchwały na
dzisiejszej sesji, czy nie,

Monika  Suszczyńska  –  wyjaśniła,  że  ani  Przewodnicząca  Rady,  ani  Burmistrz  nie  posiadają
kompetencji do dokonywania wykładni prawa,

Artur  Olechno  –   zwrócił  uwagę,  że  radna  Sawicka  przedstawiła  tylko  jedną  z  możliwych
interpretacji konsekwencji wyroku Trybunału Konstytucyjnego,

-    inną  interpretacją  jest  np.  to,  że  nie  wszystkie  orzeczenia  Trybunału
Konstytucyjnego mają tzw. charakter reanimacyjny, to znaczy, że przywracają stan
prawny z przed obowiązywania aktu uchylonego,

Monika Suszczyńska – przypomniała, że ani Wojewoda, ani Komisarz Wyborczy nie poinformowali
nas o stwierdzeniu wygaśnięcia mandatów radnego,

Radosław Sakowski – podkreślił, że rozporządzenie w sprawie utworzenia gminy Szczawa i gminy
Grabówka jest obowiązujące, czyli Gmina Grabówka pomimo, że nie została
terytorialnie wyznaczona , istnieje i jest to fakt stwierdzony przez Trybunał
Konstytucyjny, dlatego sytuacja prawna jest dzisiaj bardzo niejasna,

 -  stąd wniosek o przerwanie sesji, na potrzeby przedstawienia radnym aktu
prawnego mówiącego, że dzisiejsza sesja ma w ogóle rację bytu,

 -  dodał, że istnieje możliwość, że wszelkie uchwały, które dzisiaj będą podjęte
będą zaskarżane i unieważniane,

Burmistrz – zachęcił do  analizy uzasadnienia wyroku TK, w którym m.in. na stronie 6 jest zapis,
potwierdzający, że jesteśmy w jednej gminie, w Gminie Supraśl w starych granicach,

Mariusz Żukowski – wyjaśnił, że orzeczenia TK zgodnie z Konstytucją wchodzą w życie z chwilą 
ich opublikowania, tzn. że skutek prawny orzeczeń TK następuje z chwilą 
jego opublikowania w dzienniku urzędowym,

-  skutek prawny orzeczenia TK polega na tym, że z  systemu prawnego jest
wyeliminowany dany akt prawny, ale z datą wejścia w życie, co oznacza, że
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do chwili opublikowania wyroku dany akt prawny obowiązywał i miał skutki
prawne,

-    zwrócił  uwagę,  że  ciągle  nie  mamy  wyjaśnień  ze  strony  administracji
rządowej,

-   stwierdził, że w uzasadnieniu jest m.in. napisane, że działanie Rady Ministrów
uchylające rozporządzenie o utworzeniu gminy Szczawa i gminy Grabówka,
przed jego wejściem w życie spowodowało,  że nie dokonała się zmiana w
systemie podziału terytorialnego kraju, 

-   dalej w tym samym uzasadnieniu jest mowa o tym, że te akty uchylające mają
charakter aktów jednorazowego skutku i są nieodwracalne w swoim działaniu,

-  dodał,  że jeżeli  nawet przyjąć,  że obie gminy istnieją,  to z kolei  ustawa o
samorządzie  gminnym mówi,  że  wszelkie  zmiany  terytorialne  kraju  mogą
odbywać się zawsze od 1 stycznia danego roku,

Monika Suszczyńska – poprosiła o przegłosowanie wniosku o przerwanie sesji,

stanowisko Rady – za przerwaniem sesji głosowało
3 radnych, przeciw 8 i 1 wstrzymał się od głosowania,

Ludmiła  Sawicka  –   przypomniała,  że  jej  wniosek  był  taki,  że  jeżeli  Rada  Miejska  ma  nadal
obradować to powinna być na piśmie opinia prawna naszych Radców,

Radosław Sakowski –  stwierdził, że ponieważ działamy w luce prawnej, to wszystkie dzisiaj 
podjęte uchwały będą skarżone,

Monika Suszczyńska – poprosiła o przegłosowanie całego porządku dziennego,

Jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych)  
przyjęto następujący porządek dzienny :
(3 radnych nie uczestniczyło w głosowaniu)

1. Otwarcie obrad - przyjęcie porządku dziennego.
2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza od ostatniej sesji.
3. Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji.
4. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania   finansowego  oraz

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 rok.
5. Udzielenia absolutorium Burmistrzowi Supraśla  za rok 2016 :

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 
b) opinia Komisji Rewizyjnej 
c) dyskusja
d) powołanie Komisji Skrutacyjnej
e) podjęcie uchwały.

6. Rozpatrzenie projektów uchwał :
a) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. 
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Supraśl,
c) w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Białostockiemu  (dot.  zadania

inwestycyjnego pn. „Budowa z rozbudową drogi powiatowej Nr 1430B na odcinku od drogi
powiatowej  Nr  1431  B  do  miejscowości  Sowlany  wraz  z  opracowaniem  dokumentacji
projektowej – w tym budowa ciągu pieszo-rowerowego – etap I „)

d) w  sprawie  zmiany  uchwały  dotyczącej  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Białostockiemu (dot. zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej
nr 2391B – ul.Nowa od skrzyżowania z ul.Dolną do Alei Niepodległości i Aleja Niepodległości
w Supraślu – etap I”),
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e) w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego części m. Supraśl w rejonie ul.Białostockiej (rozszerzenie cmentarza),

f) w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego części wsi Henrykowo,

g) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej polegającej na prawie
przejścia i przejazdu oraz służebności przesyłu,

h) w sprawie nadania nazwy ulicy „Królewska” we wsi Sowlany,
i) w sprawie nadania nazwy ulicy „Krucza” we wsi Sobolewo,
j) w sprawie nadania nazwy ulicy „Sycylijska” we wsi Karakule,
k) w sprawie nadania nazwy ulicy „Tęczowa” we wsi Sobolewo,
l) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Supraśl na

lata 2016 – 2022,
m) w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Komunalnego  Zakładu

Budżetowego w Supraślu,
n) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad przyznawania stypendiów im. Józefiny Zachert

dla szczególnie uzdolnionych uczniów,
o) w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na realizację zadania inwestycyjnego (dot.

budowy odcinka drogi ul.Górka Tomka w rejonie przejazdu kolejowego w Zaściankach, od
ul.Zaścianki  w  stronę  Szosy  Baranowickiej  wraz  z  chodnikiem,  oświetleniem  drogowym i
niezbędną infrastrukturą techniczną”

p) w sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład
mieszkaniowego zasobu Gminy Supraśl

7. Rozpatrzenie skarg :
a) mieszkańców  Sołectwa  kol.Sobolewo  na  działalność  Burmistrza  Supraśla  oraz  stanowisko

Rady, co do zasadności zarzutów dotyczących działalności Przewodniczącej Rady Miejskiej,
b) mieszkańców wsi Cieliczanka na uchwałę nr XX/206/2016 Rady Miejskiej w Supraślu z  dnia

31 marca 2016 r. w sprawie nadania nazw ulic we wsi Cieliczanka – gm. Supraśl.
8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji.
9. Interpelacje i zapytania radnych..
10. Przyjęcie protokołu z XXXII  sesji.
11. Wolne wnioski i informacje.
12. Zakończenie.

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.2

       Sprawozdanie z działalności Burmistrza od ostatniej sesji (zał. nr 3) :

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Pan Radosław Dobrowolski.

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.3

Sprawozdanie z działalności stałych komisji rady od ostatniej sesji :

Paweł Koronkiewicz – złożył sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej,
Daniel Sadowski – złożyła sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowo-Gospodarczej,
Bernard Prochaski – złożył sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa

Publicznego,
Dawid Sienkiewicz – złożył sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz z

działalności Komisji Stypendialnej im. Józefiny Zachert,
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Ad.4

Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania   finansowego  oraz
sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 rok :

Paweł  Koronkiewicz  –   poinformował,  że  Komisja  Rewizyjna  zaopiniowała  powyższy  projekt
uchwały pozytywnie,

uchwalę nr XXXIII/376/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 4)

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.5

Udzielenia absolutorium Burmistrzowi Supraśla  za rok 2016 :

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej :

Uchwałę Nr II-00321-46/17 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku
z dnia 11 kwietnia 2017 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Supraśla
sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 r. odczytała Skarbnik Gminy Pani Lucyna Majewska
(zał. nr 5). 

b) opinia Komisji Rewizyjnej :

Opinię  Komisji  Rewizyjnej  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Pan  Paweł  Koronkiewicz  
(zał. nr 6).

Uchwałę Nr II-00322-86/17 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku
z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną
Rady Miejskiej w Supraślu wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium za 2016 r. odczytała
Skarbnik Gminy Pani Lucyna Majewska (zał. nr 7). 

c) dyskusja :

nie było

d) powołanie Komisji Skrutacyjnej :

stosunkiem głosów 8 za, przy 2 wstrzymujących się od głosowania
powołano Komisję Skrutacyjną w następującym składzie :

Józef Fiłonowicz, Dawid Sienkiewicz i Daniel Sadowski
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e) podjęcie uchwały.:

Józef Fiłonowicz – odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej (zał. nr 8)

uchwalę nr XXXIII/377/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 9)

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.6

Rozpatrzenie projektów uchwał :

a) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

Lucyna Majewska – zreferowała temat,
Daniel  Sadowski  –  poinformował,  że  Komisja  Budżetowo-Gospodarcza  zaopiniowała  projekt

uchwały w powyższej sprawie pozytywnie,
Józef Fiłonowicz –  postawił wniosek, aby kilka tysięcy przeznaczyć w trybie pilnym na oświetlenie

w Cieliczance,
Burmistrz  –   poinformował,  że  jeżeli  5  tys.  zł  przeznaczone  na  ten  cel  w  ramach  Funduszu

Sołeckiego nie starczy, to rozważy możliwość zwiększenia środków z budżetu gminy,

uchwalę nr XXXIII/378/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 10)

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Supraśl :

uchwalę nr XXXIII/379/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 11)

c) w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Białostockiemu  (dot.  zadania
inwestycyjnego pn. „Budowa z rozbudową drogi  powiatowej Nr 1430B na odcinku od drogi
powiatowej  Nr  1431  B  do  miejscowości  Sowlany  wraz  z  opracowaniem  dokumentacji
projektowej – w tym budowa ciągu pieszo-rowerowego – etap I „) :

uchwalę nr XXXIII/380/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 9 głosach za i 1 wstrzymującym się od głosowania,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 12)
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d) w sprawie zmiany uchwały dotyczącej udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu
(dot.  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Przebudowa  z  rozbudową  drogi  powiatowej  nr  2391B  –
ul.Nowa od skrzyżowania z ul.Dolną do Alei Niepodległości i Aleja Niepodległości w Supraślu –
etap I”) :

uchwalę nr XXXIII/381/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 9 głosach za i 1 wstrzymującym się od głosowania,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 13)

e) w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
części m. Supraśl w rejonie ul.Białostockiej (rozszerzenie cmentarza) :

Bernard  Prochaski  –  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  i  Bezpieczeństwa  Publicznego
zaopiniowała projekt powyższej uchwały pozytywnie, 

uchwalę nr XXXIII/382/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 14)

f) w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
części wsi Henrykowo :

Bernard  Prochaski  –  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  i  Bezpieczeństwa  Publicznego
zaopiniowała projekt powyższej uchwały pozytywnie, 

uchwalę nr XXXIII/383/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 15)

g) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności  gruntowej  polegającej  na  prawie
przejścia i przejazdu oraz służebności przesyłu :

Józef  Fiłonowicz  –   stwierdził,  że  jest  przeciwny  podjęciu  tej  uchwały,  ponieważ  wielu
mieszkańców nie zgadza się z tą lokalizacją,

-  zaproponował  aby  w  sprawie  lokalizacji  tego  hotelu  przeprowadzić  z
mieszkańcami Supraśla konsultacje,

Burmistrz – wyjaśnił, że ta służebność jest potrzebna głównie ze względu na protest mieszkańców
ul.Konarskiego,

uchwalę nr XXXIII/384/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 16)
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Dawid Sienkiewicz  – postawił  wniosek aby w związku z  tym,  że  na  sali  narad  są  mieszkańcy
Cieliczanki  zmienić  porządek  dzienny  sesji  i  w  tej  chwili  przystąpić  do
rozpatrywania pkt 7,

stanowisko Rady – jednogłośnie za przyjęciem powyższego wniosku,
(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

W  związku  z  powyższym  Przewodnicząca  Rady  zaproponowała  tematy  z  punktu  7  oznaczyć
odpowiedni jako g1 i g2.

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

g1)  rozpatrzenie skargi mieszkańców Sołectwa kol.Sobolewo na działalność Burmistrza Supraśla
oraz stanowisko Rady, co do zasadności zarzutów dotyczących działalności Przewodniczącej
Rady Miejskiej  (zał. nr 17) :

Nina Kubajewska – stwierdziła,  że  Pani Sawicka nie  powinna skarżyć,  tylko podziękować Pani
Przewodniczącej  za  zaangażowanie  w  sprawie  budowy  przedszkola  w
Grabówce,

Ludmiła Sawicka – stwierdziła, że to nie jest jej skarga, tylko skarga mieszkańców,
Nina  Kubajewska  –  zwróciła  uwagę,  że  stwierdzenia  użyte  w  tej  skardze  są  identyczne  z

wypowiedziami Pani Sawickiej na każdej sesji,
Krystyna Woronko – m.in. stwierdziła, że Pani Przewodnicząca w sprawie przedszkola zachowała

naprawdę pełen obiektywizm, starając się wypracować jakiś kompromis,
- każdy radny może mieć inne zdanie, ale to nie powinno być powodem, aby

pisać na siebie skargi,
- podkreśliła, że Pani radna Sawicka zawsze ma inne zdanie od innych,

Monika Suszczyńska – przypomniała, że zmiany w budżecie , czy budżet przyjmuje Rada, czyli
organ kolegialny, a nie pojedynczy radni, więc nie można ich za to ganić,

 -  przeszkodą  w  realizacji  ul.Tygrysiej  były  limity,  które  tak  popiera  Pani
Sawicka i która ciągle dąży do ich przywrócenia,

Artur Olechno – złożył wniosek o zakończenie dyskusji i uznanie skargi za niezasadną,

stanowisko Rady – za zakończeniem dyskusji
głosowało 8 radnych, przeciw 1 i 1 wstrzymał się od głosowania,

Monika Suszczyńska – poprosiła  o przegłosowanie uchwały z zapisem, że skargę uznaje się za
niezasadną,

uchwalę nr XXXIII/385/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 8 głosach za i 2 wstrzymujących się od głosowania,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 18)

Monika Suszczyńska – poprosiła o przegłosowanie wniosku radnego Olechno o uznanie zarzutów
wobec Przewodniczącej Rady za niezasadne,
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stanowisko Rady – za uznaniem zarzutów wobec
Przewodniczącej Rady za niezasadne głosowało

7 radnych, 3 wstrzymało się od głosowania,

g2) rozpatrzenie skargi-wniosku mieszkańców wsi Cieliczanka na uchwałę Nr XX/206/2016 Rady
Miejskiej w Supraślu z dnia 31 marca 2016 r. w sprawie nadania nazw ulic we wsi Cieliczanka
– gm. Supraśl (zał. nr 19) :

Jan Utko – postawił wniosek o unieważnienie uchwały Nr XX/206/2016, ponieważ Rada Sołecka
nie konsultowała z mieszkańcami nazw ulic,

Zbigniew Milewski – stwierdził,  że mieszkańcy żądają zmiany § 1 tej  uchwały i  pozostawienie
dotychczasowego stanu,

 -  od chwili podjęcia tej uchwały (przez 13 miesięcy)  mieszkańcy nic o tym
nie wiedzieli,

 -  około  60-70  osób  będzie  musiało  dokonać  zmian  adresu  w  różnych
instytucjach,

 -  nie  wiadomo  czemu  ta  zmiana  ma  służyć,  bo  na  pewno  nie  pomoże  w
codziennym życiu mieszkańców,

Sławomir Grabowski – wyjaśnił, że w związku z licznymi sygnałami mieszkańców odnośnie spraw
meldunkowych  i  numeracji  porządkowej,  Urząd  Miejski  w  Supraślu
wystąpił  do  Rady Sołeckiej  w Cieliczance  z  prośbą  o  uregulowanie  tej
sprawy, przedstawiając jednocześnie propozycje nazw ulic,

-    Rada  Sołecka  pozytywnie  zaopiniowała  proponowane  nazwy  ulic  i
wystąpiła z wnioskiem o ich nadanie,

-  w  pierwszej  wersji  główna  ulica  w  Cieliczance  miała  się  nazywać
„Uzdrowiskowa”,  jednak  na  posiedzeniu  Komisji  Infrastruktury  ta
propozycja nie przeszła,

-  w marcu 2016 r. Rada Sołecka zaproponowała nazwę „ul.Siedliskowa” i ta
nazwa 30 marca 2016 r. została zaopiniowana pozytywnie,

Bożena Żak – stwierdziła, że :
- w miejscowości Cieliczanka mieszka od 40 lat,

  -  w ostatnich w ostatnich latach przybywa coraz więcej mieszkańców,
coraz więcej powstaje nowych domów, a w związku z tym powstaje
coraz  większy  bałagan  związany  z  numeracją  domów,  co  bardzo
utrudniało dojazd np. straży pożarnej, czy pogotowia,

  - dlatego postanowiono to jakoś uporządkować,
Zbigniew Milewski – jeszcze raz podkreślił, że chodzi im tylko o to aby główna ulica nazywała się

Cieliczanka, a pozostałe ulice ich nie interesują,
Burmistrz  –   zaproponował  aby  te  boczne  uliczki  pozostały  z  tymi  nazwami,  które  zostały

uchwalone, natomiast główną ulicę zmienić na ul.Cieliczanka,
Artur  Olechno  –  zaproponował,  aby  na  najbliższe  posiedzenie  Komisji  Infrastruktury  Urząd

przygotował projekt uchwały uwzględniający dzisiejsze uwagi,
Monika Suszczyńska – zaproponowała, aby Rada rozpatrując tą skargę zajęła stanowisko, w którym

zobowiązuje Urząd do przygotowania uchwały zmieniającej uchwałę z 31
marca 2016 r. w sprawie nadania nazw ulic we wsi Cieliczanka,

stanowisko Rady – za przyjęciem powyższej propozycji
głosowało 9 radnych, 1 wstrzymał się od głosowania,

XXXIII  sesja w dniu 22 czerwca 2017 r. 8



h) w sprawie nadania nazwy ulicy „Królewska” we wsi Sowlany (zał. nr 20) :

Marek Szutko – w związku z tym, że brakuje zgody jednego z właścicieli,  postawił wniosek o
zdjęcie tego punktu z porządku dziennego,

stanowisko Rady – za przyjęciem powyższej propozycji
głosowało 8 radnych, 1 wstrzymał się od głosowania,

i) w sprawie nadania nazwy ulicy „Krucza” we wsi Sobolewo :

Bernard  Prochaski  –  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  i  Bezpieczeństwa  Publicznego
zaopiniowała projekt powyższej uchwały pozytywnie, 

uchwalę nr XXXIII/386/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 9 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 21)

j) w sprawie nadania nazwy ulicy „Sycylijska” we wsi Karakule :

Bernard  Prochaski  –  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  i  Bezpieczeństwa  Publicznego
zaopiniowała projekt powyższej uchwały pozytywnie, 

uchwalę nr XXXIII/387/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 22)

k) w sprawie nadania nazwy ulicy „Tęczowa” we wsi Sobolewo :

Bernard  Prochaski  –  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury  i  Bezpieczeństwa  Publicznego
zaopiniowała projekt powyższej uchwały pozytywnie, 

uchwalę nr XXXIII/388/2017 w sprawie jw.
podjęto jednogłośnie,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 23)

l) w sprawie zmiany uchwały  w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Supraśl na
lata 2016 – 2022 :

Ludmiła Sawicka – przypomniała, że te zmiany miały dotyczyć całej gminy, a nie tylko Supraśla,
Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  ponad  rok  temu powołał  specjalny  Zespół,  który  miał  się  zająć  tymi

zmianami, ale niestety nie otrzymał żadnych wniosków czy uwag,
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-  dodał,  że  jeżeli  ten  Zespół  w najbliższym czasie  nie  złoży  żadnych  wniosków to
zostanie rozwiązany,

Marek Skrypko –  omówił projekt uchwały,
-  m.in.  wyjaśnił,  że  chodzi  o  możliwość  złożenia  projektu  na  targowisko

dofinansowanego przez Europejski Fundusz Rolny,

uchwalę nr XXXIII/389/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 9 głosach za i 1 wstrzymującym się od głosowania,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 24)

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Monika Suszczyńska – poprosiła aby teraz na chwilę dopuścić do głosu 2 mieszkanki Sobolewa.

Jedna z Pań przedstawiła się jako przedstawicielka Rady Rodziców Zespołu Szkół w Sobolewie.
Stwierdziła,  że  jest  tu  z  poczucia obowiązku,  ponieważ nie  znany jest  im powód,  dlaczego nie
została przedłużona kadencja Pani Elżbiety Łyszkiewicz Dyrektor ZS w Sobolewie. Rodzice nie
wiedzą kto od września będzie kierował placówką, z kim będą współpracowali. Przypomniała, że
już w ubiegłym roku zarówno Rada Pedagogiczna, jak i Rada Rodziców poprosili o przedłużenie
kadencji Pani Dyrektor. Zwróciła uwagę, że szkoły są w trakcie reformy.
Burmistrz – odpowiadając na powyższe pytania wyjaśnił, że 5 lat temu Pani Łyszkiewicz została

Dyrektorem również w drodze konkursu,
 -  nadal uważa, że Pani Dyrektor jest dobrym menadżerem, że szkoła dobrze się rozwija,
 -  była  możliwość  przedłużenia  kadencji  Pani  Dyrektor  maksymalnie  na  2  lata,  albo

rozpisanie konkursu na 5 lat,  ewentualnie powierzenie na 10 miesięcy obowiązków
dyrektora,

 -  postanowił jednak przeprowadzić konkurs, mając nadzieję, że Pani Dyrektor w nim
weźmie udział, zakładając, że lepiej współpracować z Panią Dyrektor przez kolejne 5
lat, niż tylko przez 2 lata, 

 - dzisiaj zostało wysłane pismo do Pani Dyrektor, w którym oświadczył, że do czasu
rozstrzygnięcia  konkursu,  który  zostanie  rozpisany  zaraz  po  wakacjach,  Pani
Łyszkiewicz nadal będzie pełniła funkcję Dyrektora,

Mariusz  Żukowski  –  zwrócił  uwagę,  że  właśnie  w  związku  z  reformą  szkolnictwa  przepis  o
możliwości przedłużenia kadencji o kolejne 5 lat został uchylony,

 -  przedłużenie kadencji o 2 lata byłoby rozwiązaniem połowicznym,
Burmistrz – dodał, że jego ocena pracy Pani Dyrektor jest bardzo dobra,
Krzysztof Muszyński – przypomniał,  że Pani Dyrektor ZSS w Supraślu dostała przedłużenie na

kolejne  5  lat,  wbrew  opinii  Rady  Pedagogicznej  i  wbrew  opinii  Rady
Rodziców,

Daniel Sadowski – stwierdził, że ten konkurs powinien być przeprowadzony już dawno,
-  w tej chwili sytuacja jest kuriozalna.

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

m) w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Komunalnego  Zakładu
Budżetowego w Supraślu :

Paweł Koronkiewicz –  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Infrastruktury padł wniosek aby
rozpatrywanie tej uchwały odłożyć do momentu zakończenia kontroli KZB
przez Komisję Rewizyjną,
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Łukasz Jezior – stwierdził, że ma charakter raptusa i czasami szybciej robi, niż myśli i tak było w
sytuacji  kiedy  powiedział  Burmistrzowi,  że  zgadza  się  na  dodatkowy  zakres
obowiązków, ale  po spokojnym przemyśleniu  tej  sprawy uważa,  że trudno mu
będzie  zajmować  się  czymś,  czego  nie  ma,  ponieważ  wolnych  mieszkań
komunalnych tak naprawdę nie ma,

 -  skończy się to tym, że Rada będzie musiała rozpatrywać skargi na Kierownika
KZB, ponieważ tej, czy inne osobie nie przyzna mieszkania,

Burmistrz  – wyjaśnił,  że  w zasadzie  w tej  chwili  jest  tylko  jedno wolne  mieszkanie  i  jest  ono
przeznaczone dla ewentualnych pogorzelców,

- jest jeszcze jedno malutkie mieszkanko, przeznaczone dla osób po wyrokach i gmina
otrzymuje sądowy nakaz ich zakwaterowania,

Paweł Koronkiewicz – stwierdził, że należy się zastanowić ile teraz ma „na głowie” Pan Kierownik,
a to są mimo wszystko dodatkowe obowiązki,

Monika Suszczyńska – zapytała ile w ciągu roku zgłasza się osób w sprawie mieszkania,
Burmistrz – około 3–4 osób, a lista oczekujących na mieszkanie wynosi kilkanaście osób,
Józef Fiłonowicz –  stwierdził, że jego zdaniem w tej sprawie chodzi tylko o to aby mieszkańcy nie

psioczyli na Burmistrza, tylko na Kierownika KZB,
Daniel Sadowski – stwierdził,  że jako Przewodniczący Komisji  Budżetowo-Gospodarczej będzie

głosował przeciwko tej uchwale, ponieważ sytuacja finansowa KZB jest bardzo
trudna i Pan Kierownik powinien głównie tym się zajmować,

uchwalę nr XXXIII/390/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 5 głosach za , 4 przeciw i 1 wstrzymującym się od głosowania,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 25)

n) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad przyznawania stypendiów im. Józefiny Zachert dla
szczególnie uzdolnionych uczniów :

Dawid Sienkiewicz –  poinformował, że 22 maja odbyło się posiedzenie Komisji Stypendialnej z
udziałem Dyrektorów naszych szkół,  obecny był również Przewodniczący
Rady Rodziców przy ZSS w Supraślu Pan Krzysztof Muszyński,

-   postanowiono wprowadzić kilka zmian,
Krzysztof Muszyński – stwierdził, że nie wszystkie zmiany proponowane przez Panią Dyrektor ZSS

w Supraślu zostały przez Komisję uwzględnione,
-  np. nie zostały uwzględnione sugestie nauczycieli wychowania fizycznego,
-  na  posiedzeniu  komisji  mocno  dyskutowano  na  temat  kryteriów

przyznawania stypendiów, w regulaminie nie  ma zasad,  którymi powinna
kierować  się  Komisja  przyznająca  stypendia,  co  do  wysokości  kwoty
stypendium,

- jego zdaniem jest to niejasne,
-  proponował  aby  w Regulaminie  przyznawania  stypendiów  były  wpisane

zakresy punktów, które mogą uzyskać dzieci i, żeby tym zakresom punktów
były  przypisane  konkretne  stałe  kwoty  stypendiów,  aby  to  było  jasne  i
czytelne,

Dawid Sienkiewicz – wyjaśnił, że Komisja ma do dyspozycji określoną pulę pieniędzy, wcześniej
nie  wiadomo ile  tych  pieniędzy  będzie,  ponieważ  każdorazowo określa  to
Rada Miejska, nie wiadomo też, ile wpłynie wniosków i dlatego nie można
sztywno ustalić stałej kwoty stypendium,
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Ludmiła  Sawicka  –  stwierdziła,  że  wcześniej  przez  2  kadencje  była  członkiem  Komisji
Stypendialnej  i  z  doświadczenia  wie,  że  nie  da  się  określić  stałej  kwoty
stypendium,

Dawid Sienkiewicz – postawił wniosek o zakończenie dyskusji,

stanowisko Rady – za zakończeniem dyskusji
głosowało 9 radnych, przeciw 1,

uchwalę nr XXXIII/391/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 9 głosach za i 1 przeciw,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 26)

o) w  sprawie  zabezpieczenia  środków  finansowych  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  (dot.
budowy odcinka  drogi  ul.Górka  Tomka  w rejonie  przejazdu  kolejowego  w Zaściankach,  od
ul.Zaścianki  w  stronę  Szosy  Baranowickiej  wraz  z  chodnikiem,  oświetleniem  drogowym  i
niezbędną infrastrukturą techniczną” :

Radosław Sakowski –  postawił wniosek o zdjęcie tego punktu z porządku dziennego dzisiejszej
sesji ze względu na to, że projekt powyższej uchwały nie był opiniowany
przez  Komisję  Budżetowo-Gospodarczą,  do  czasu  wyjaśnienia  sytuacji
prawnej gminy,

stanowisko Rady – za przyjęciem powyższego wniosku
głosowało 2 radnych, przeciw 6 i 2 wstrzymało się od głosowania,

uchwalę nr XXXIII/392/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 8 głosach za i 2 wstrzymujących się od głosowania,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 27)

p) w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład
mieszkaniowego zasobu Gminy Supraśl :

Bernard Prochaski – poinformował, ze na Komisji Infrastruktury padł wniosek aby rozpatrywanie
tej  uchwały  również  odłożyć  do  momentu  zakończenia  kontroli  KZB przez
Komisję Rewizyjną,

Mariusz Żukowski – w ramach autopoprawki zaproponował aby w § 7 ust.2 otrzymał brzmienie :

„2.  Kierownik KZB realizując zadania,  o których mowa w ust.  1,  powołuje
Komisję  Mieszkaniową   składającą  się  z  przedstawicieli  mieszkańców
gminy,  stowarzyszeń  działających  na  terenie  gminy  do  których  zadań
należy pomoc i opieka nad osobami potrzebującymi, Miejskiego Ośrodka
Pomocy  Społecznej  w  Supraślu   lub  innych  jednostek  organizacyjnych
gminy  Supraśl.  Do  zadań  Komisji  Mieszkaniowej  należy  kontrola  i
opiniowanie   składanych wniosków pod względem spełnienia  kryteriów
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uprawniających  do  umieszczenia  wnioskodawcy  na  liście  przydziału
mieszkania.” 

uchwalę nr XXXIII/393/2017 w sprawie jw.
podjęto przy 6 głosach za, 2 przeciw i 2 wstrzymujących się od głosowania,

(w głosowaniu uczestniczyło 10 radnych – 3 nie głosowało)
(zał. nr 28)

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.8

       Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji :

nie było

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.9

       Interpelacje i zapytania radnych :

Paweł Koronkiewicz – złożył interpelację na piśmie (w sprawie nie przedłużenia kadencji Dyr. ZS w
Sobolewie),

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.10

         Przyjęcie protokołu z XXXII sesji :

stanowisko Rady – za przyjęciem protokołu z XXXII sesji
głosowało 6 radnych, 4 wstrzymało się od głosowania,

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.11

Wolne wnioski i informacje :

Monika Suszczyńska – przedstawiła wniosek 4 radnych w sprawie spłaty Zaściankom 400 tys. zł
rocznie z przeznaczeniem na inwestycje (zał. nr 29),

stanowisko Rady – za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego wniosku
głosowała 1 osoba, przeciw 8 i 1 wstrzymała się od głosowania,

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ad.12

        Zakończenie :

         W związku z wyczerpaniem porządku dziennego na tym sesję o godz.2245  zakończono.

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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Protokołował :                                                                                       Przewodnicząca Rady
Marian Brajczewski                                                                               
                                                                                                 mgr Monika Suszczyńska
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